
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 40/2023
XL Posiedzenie w dniu 30 stycznia 2023 
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:01 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka

1. Otwarcie posiedzenia komisji
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 
Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Dorota Miśkiewicz
Porządek obrad został przyjęty.
2. Analiza budżetu GOK za 2022 r.
Budżet Gok omówiła zastępca dyrektora Magdalena Majweska- Krysińska oraz księgowa Barbara 
Leszczyńska.

Przewodnicząca Stobiecka zapytała dlaczego zanotowano tak wielki wzrost środków przeznaczonych na 
Dni Gminy Miedźno organizowane w Borowej. 

Dyrektor Krysińska odpowiedziała, że organizacja takiego wydarzenia to nie tylko wynagrodzenie 
artystów, ale także koszt całej obsługi, zaplecza, animatorów itp.

Radny Graj zapytał czy efekt końcowy jest wart tych pieniędzy.
Dyrektor Krysińska odpowiedziała, że ze względu na brak własnej sali na koncerty Gmina ponosi 
dodatkowe koszty związane z oświetleniem czy sceną. Odpowiedziała, że tak, efekt końcowy wart jest 
tych pieniędzy. Podkreśliła, że impreza taka na terenie Gminy organizowana jest raz w roku i jest to 
impreza cykliczna, którą GOK będzie chciał organizować na dotychczasowym wysokim poziomie. 

Radny Graj zapytał jak wygląda sprawa kotłowni w budynku GOK i tego kto kupuje opał, GOK czy OSP.

Dyrektor Krysińska odpowiedziała, że opał kupuje GOK, jednak remiza w ramach oszczędności nie jest 
ogrzewana, chyba że wymaga tego sytuacja. Podkreśliła, że GOK w ramach współpracy korzysta 
bezpłatnie z sali OSP, nie ponosząc kosztów. 

Radny Graj zapytał kto opłaca wywóz śmieci z budynku GOK oraz jak wygląda sprawa z nieczystościami
ciekłymi i opłatami za prąd.

Dyrektor Krysińska odpowiedziała, że ze GOK opłaca swoje kosze na odpady , a OSP swoje. W sprawie 
opłat za nieczystości sprawdzi i przekaże informację. Prąd natomiast każda jednostka płaci odrębnie. 

Radna Szymonik wracając do Dni Gminy Miedźno powiedziała, że docierały do niej głosy mieszkańców 
skarżących się na wysokie ceny np. posiłków podczas festynu. 



3. Analiza budżetu GOPS za 2022 r.
Budżet GOPS omówiła księgowa Edyta Szymańska. 

Radna Miśkiewicz zapytała ilu obywateli Ukrainy korzysta obecnie ze świadczeń GOPS i ile wynosi 
świadczenie pielęgnacyjne na osobę niepełnosprawną.

Księgowa Szymańska odpowiedziała, że od lipca do grudnia opłacano składkę zdrowotną jednej osobie 
na kwotę 388 zł. Obecnie ani jeden obywatel Ukrainy nie jest wspierany przez GOPS. Świadczenie 
pielęgnacyjne równe jest natomiast najniższej krajowej, przy czym GOPS opłaca także składki na 
ubezpieczenie społeczne. 

Radny Graj zapytał ilu obecnie obywateli Ukrainy znajduje się na terenie Gminy Miedźno.

Skarbnik odpowiedziała, że obecnie na terenie Gminy przebywa 5 osób. Dwoje dorosłych i trójka dzieci. 
Mieszkają oni w budynku agronomówki. 

4. Analiza wydatków na komunikację gminną w 2022 r.
Wydatki na komunikację gminną omówiła skarbnik. Przedstawiła przebieg trzech linii komunikacyjnych 
oraz koszty ich utrzymania. 

Radny Graj zapytał czy Gmina posiada dane na temat ilości osób, które korzystają z transportu gminnego 
i ilości sprzedanych biletów. Zaproponował też rozważenie ulgi cenowej dla osób starszych. 

Skarbnik odpowiedziała, że pracownik merytoryczny przebywa obecnie na urlopie i informacja taka 
zostanie przekazana w późniejszym terminie. Kwestia biletów ulgowych dla seniorów zostanie poddana 
analizie. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Brak uchwał do zaopiniowania.
6. Sprawy różne.
Radna Miśkiewicz zapytała czy ruszyła sprzedaż drugiej tury węgla i jak wygląda procedura.

Sekretarz wyjaśniła, że Gmina prowadzi na bieżąco sprzedaż węgla. Procedura jest analogiczna do tej w 
poprzednim roku. Należy złożyć wniosek o zakup. Po jego zweryfikowaniu mieszkaniec otrzymuje 
informację, że może dokonać wpłaty. Po jej zaksięgowaniu otrzymuje fakturę VAT, a jego dane 
przekazywane są do punktu celem odbioru węgla. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji.

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów w porządku obrad przewodnicząca Stobiecka 
podziękowała za udział i zakończyła posiedzenie komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji
Ewelina Stobiecka

 

Przygotował(a): Anna Kuras

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


